
آرمان ملی: وضعیت تیم استقلال در فصل جدید مورد 
رضایت هواداران، پیشکسوتان و البته مدیران این باشگاه 
نیست. در خصوص کادر فنی این تیم نیز صحبت هایی به 

گوش می رسد. 
   همان مربی؟

، پیشکسوت استقلال، در مورد وضعیت این  ادموند اختر
روزهای تیم محبوبش پس از شکست مقابل شمس آذر 
کرد. او موسیمانه را مسئول شرایط این روزهای  صحبت 
استقلال می داند و از این سرمربی انتقاد می کند. او در مورد 
وضعیت استقلال گفت: اصلا استقلال از هفته اول و شروع 
لیگ حال و روز خوبی نداشت و فاجعه است. تا حالا به 
عنوان یک پیشکسوت چنین شرایطی ندیده بودم که الان 
استقلال دچارش شده است. او درباره چاره و راهکار نجات 
استقلال از این وضعیت و فاصله ۳ امتیازی این تیم تا منطقه 
سقوط گفت: تصمیم گیرنده اول استقلال باید مربی باشد 
درست است؟ اصلا استقلال جلوی شمس آذر یک موقعیت 
گل ایجاد کرد؟ استقلال بازنده این بازی بود و با اقتدار هم 
باخت. به شخصه دارم شک می کنم به مدیر و مالک باشگاه، 
که می خواستند  این موسیمانه آن موسیمانه ای نیست 
بیاورند! قبلا بازیکن برزیلی با ۵ اسم بازی می کردند و یکی را 
می آوردند ولی می گفتند این آن نیست. من کم کم دارم شک 
می کنم به این آقای موسیمانه. او ادامه داد: آقای موسیمانه 
تیم شما نه زیبا بازی می کند، نه موقعیت گل ایجاد می کند و 
گر پسند بازی می کند، با اقتدار هم بازنده می شود.  نه تماشا
کیست؟ ما اول فصل فکر می کردیم با آمدن  اینجا مقصر 
هلدینگ تمام مشکلات حل می شوند ولی تنها چیزی که با 
آمدن هلدینگ حل شد پرداخت بدهی های گذشته، بسته 
شدن قراردادهای جدید میلیاردی بود. پیشکسوت استقلال 
درباره تعطیلی ۸ روزه تمرینات تیم گفت: نفر اول کادر آقای 
موسیمانه است و مشکل اصلی الان آقای موسیمانه است 
که نمی تواند تیم را جمع کند. آقای موسیمانه با چه تفکراتی 
بازیکنان خارجی اضافه کرد؟ همان جوما را می گویم و خیلی 
هم اصرار داشتی که زود بیاید و قرارداد بسته بشود و بازی کند 
و بیست دقیقه به ناچار بازی کند. اختر نظرش درباره جدا 
شدن موسیمانه اضافه شدن سومین سرمربی این فصل 
استقلال را اینطور عنوان کرد: مشکلات تیم از اول فصل شروع 
شد که وضعیت جواد نکونام مشخص نبود. بعد مشکلاتی که 
بین کادر مربی گری و مدیریت پیش آمد و اتفاقاتی افتاد که تیم 
گر همین امروز هم کادر مدیریتی  به این روز افتاد . به نظر من ا
موسیمانه را رد کند برود کمک خیلی بزرگی به استقلال کرده 
است چون او اصلا مربی نیست و من به موسیمانه شک دارم. 
گر  که ا کادر مدیریتی جدید دوستانه هشدار می دهم  به 
نتوانید به سریع ترین شکل ممکن کار را انجام بدهید در امان 

نمی مانید و این هواداران مالکان اصلی تیم هستند. 
   دومین بازی نیم فصل 

دومین بازی استقلال در نیم فصل دوم لیگ برتر هم 
گرپسندی انجام دهد و  بدون اینکه این تیم بازی تماشا
غ از ضرباهنگ  دست پر زمین را ترک کند، به پایان رسید. فار
که رضایت هیچکس را جلب نکرد، نیمکت نشینی  بازی 
رامین رضاییان از نکات مهم مسابقه بود. رامین که بعد از 

حواشی اردوی کیش و درگیری که گفته شد بین او و سید 
خ داده، به نیمکت نشین مطلق استقلال  حسین حسینی ر
تبدیل شده، در مصاف با ملوان هم به میدان رفت تا تنبیه 
انضباطی سرمربی برای او همچنان ادامه داشته باشد. البته 
که هیچکس نمی داند این تنبیه تا چه زمانی قرار است طول 
بکشد. موسیمانه هم از پاسخ مستقیم به این سوال طفره 
کنش به عدم حضور رضاییان در بازی، بدون  رفت. او در وا
پاسخ مستقیم به این مسئله، صرفا به حمایت از یار جایگزین 
او پرداخت و گفت: »شما با ابوالفضل )زمانی( مشکل دارید؟ 
گر شما جای پدر ابوالفضل  ابوالفضل را دوست ندارید؟ ا
بودید، دوست نداشتید او بازی کند؟ خیلی ممنون! ابوالفضل 
بازیکن بدی است؟ آیا بد است؟ آیا او خیلی بد است؟«سرمربی 
استقلال همچنین فرصت دادن به زمانی را توجیه خوبی برای 
نیمکت نشینی رامین دانست. او در این باره گفت: »شما باید 
از من تشکر کنید که بازیکن 1۸ ساله، جوان و خوب را بازی 
می دهم.” قطعا در توانایی های ابوالفضل زمانی شکی نیست. 
گل امیدبخش او در بازی رفت مقابل مس رفسنجان یکی از 
معدود خاطرات شیرین استقلالی ها از فصل جاری است اما 
بخشی از هواداران منتقد آبی در صفحات هواداری این تیم 
معتقدند استقلال جای بازیکن بزرگ است و کسی مثل رامین 
نباید به نیمکت نشین مطلق آن تیم تبدیل شود. حال اینکه 

موسیمانه نظر دیگری دارد و تصمیم نهایی با اوست. 

   ادعای رسانه ها 
پیتسو موسیمانه با جدایی جواد نکونام، هدایت استقلال 
گرفت، اما این مربی نیز نتوانست نتایج  تهران را برعهده 
چندان مطلوبی با این تیم کسب کند. در حالی که باشگاه 
استقلال بخشی از قرارداد موسیمانه را پرداخت کرده و قرار 
بود بخش دوم آن نیز با افتتاح حساب این مربی در امارات، 
پرداخت شود، اما حالا رسانه های آفریقایی خبر از جدایی 
 snl سایت  داده اند.  استقلال  از  موسیمانه  قریب الوقوع 

آفریقای جنوبی درباره وضعیت پیتسو موسیمانه و کادرش 
کتبر سال ۲۰۲۴ به  نوشت این مربی اهل آفریقای جنوبی ا
را دریافت نکرده  استقلال پیوست ولی هنوز مطالباتش 
گر تا ۲۴ ساعت  است. او به باشگاه استقلال اعلام کرده که ا
مطالباتش پرداخت نشود، قراردادش را به صورت یکطرفه 
فسخ خواهد کرد به گزارش ایرنا، این در حالی است که شنیده 
می شود اختلاف مالی این مربی با باشگاه استقلال مبلغ 
چندان قابل توجهی نیست. با این حال به نظر می رسد 
مدیران جدید باشگاه استقلال با وجود حمایت های روزهای 
گذشته خود، تمایل چندانی برای ادامه همکاری با این مربی 
که این تیم تحت هدایت موسیمانه، روند  آفریقایی ندارند، چرا

ناامید کننده ای را در پیش گرفته است. 
   نوتیس

سرمربی آبی پوشان پایتخت برای دریافت مطالباتش به 
مدیران باشگاه تهرانی نوتیس ۲۴ ساعته داد. سایت snl درباره 
وضعیت پیتسو موسیمانه و کادرش نوشت، این مربی اهل 
کتبر سال ۲۰۲۴ به استقلال پیوست ولی هنوز  آفریقای جنوبی ا
مطالباتش را دریافت نکرده است. حتی بعد از دادن مهلت 
1۵روزه از سوی موسیمانه نیز تغییری در وضعیت دریافتی اش 
خ نداد و او به همین خاطر تا پایان روز سه شنبه ۹ بهمن به  ر
مدیران استقلال وقت داده تا طلبش را دریافت کند و در غیر 

این صورت قراردادش را فسخ خواهد کرد. 
   مهلت

در حاشیه تمرین دیروز علی نظری جویباری که به کمپ 
ناصر حجازی رفته بود، با موسیمانه جلسه ای را برگزار کرد. 
پیگیری خبرنگار ما نشان می دهد که مدیرعامل استقلال به 
موسیمانه اعلام کرده طی یک هفته آینده مابقی مطالباتش به 
حسابی که او در امارات افتتاح کرده می نشیند و مشکلی برای 
پرداخت پولش وجود ندارد. مطالبات موسیمانه از استقلال 
به مبلغ 6۰ هزار دلار رسیده و مدیریت باشگاه به موسیمانه 

وعده داده نهایتا تا یک هفته این پول به دست او برسد. 
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نیمکت لرزان استقلال 

رنگرز مربی سال  
کشتی فرنگی آسیا شد

ایسنا: حسن رنگرز، سرمربی تیم ملی کشتی 
کشتی  مربی  برترین  عنوان  ایران،  فرنگی 
فرنگی آسیا در سال ۲۰۲۴ را از آن خود کرد. 
کنفدراسیون کشتی آسیا برترین های کشتی 
قاره کهن در سال ۲۰۲۴ را معرفی کرد. حسن 

رنگرز، سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی ایرآنکه در 
المپیک ۲۰۲۴ پاریس عملکرد درخشانی داشت و 
تیمش صاحب دو مدال طلا، یک نقره و یک برنز 
شد، عنوان برترین مربی کشتی فرنگی آسیا در 
سال ۲۰۲۴ را از آن خود کرد. همچنین فدراسیون 
کشتی ژاپن نیز به عنوان برترین فدراسیون 

کشتی در قاره آسیا انتخاب شد. 

ویژه

گفتوگو

 فرشاد فلاحت زاده پیشکسوت استقلال و 
کارشناس فوتبال در مورد حاشیه های تیم آبی 

پوش پایتخت در این فصل صحبت کرد. 
   استقلال با سرمربیگری پیتسو موسیمانه 

هم غرق در مشکلات گذشته است!
انگیزه بازیکنان استقلال برای قهرمانی از بین 
رفته و بازیکنان امیدی به کسب سهمیه آسیایی 
هم ندارند. طبیعتاً باید از لحاظ روحی روانی در 
تیم انقلاب جدیدی رخ داد تا بازیکنان به خود 
بیایند. آنها در حد نام استقلال بازی نمی کنند و 
وقت تنبیه برخی بازیکنان مثل رامین رضاییان 
نیست. سرمربی استقلال می تواند به شکلی 
رفتار کند تا بازیکن خدمت لازم را به تیم کند و 
در مورد دیگر مباحث، بهتر است که مدیریت 
گران  باشگاه به مسائل مختلف برسد. صبر تماشا
استقلال سر آمده و دیگر طاقت توقف تیم را 
ندارند. از طرفی باید شور و شوق را در بازیکنان 
کرد تا برای ایستادن در ترکیب رقابت  ایجاد 
خوبی کنند. در فاصله خیلی کمی که تا پایان 
پنجره نقل و انتقالات باقی مانده، باید مهره هایی 
که می توانند به تیم کمک زیادی کنند جذب 
شوند. بازگشت حردانی اتفاق خوبی است و البته 
سهرابیان هم بیاید خوب است ولی در مجموع 
نیاز به جذب بازیکنانی است که اثرگذار باشند. 
از طرفی نیاز به ایجاد انگیزه ای است که بازیکنان 
بهترین بازی را به نمایش بگذارند و اصطلاحاً 
تشنه پیروزی باشند. فراموش نکنیم بازیکنانی 
که ملی پوش بودند مثل روزبه چشمی هم پا 
به سن گذاشته اند و به خاطر مصدومیت ها، 

توانایی سابق را ندارند. 
   سرمربی ایرانی یا موسیمانه چه فرقی 

می کرد؟
فراموش نکنیم از محمد نوازی و سهراب 
بختیاری زاده به عنوان دستیاران ایرانی نباید 
انتظار خاصی داشت، چون به آنها مسئولیتی 
کافی هم به پیتسو  گذار شده و به اندازه  وا
موسیمانه کمک می کنند. حتی شاهد بودیم در 
بازی با ملوان، بختیاری زاده به خاطر اعتراض به 
داوری می رفت تا اخطار بگیرد و چه بسا اخراج 
گر سرمربی استقلال یک  شود. از سویی دیگر ا
ایرانی بود با اینکه موسیمانه سرمربی باشد چه 
فرقی می کرد؟ برابر ملوانی که در ۵ بازی آخر خود 
یک امتیاز گرفته بود بدتر از تساوی صفر بر صفر 
که نتیجه نمی گرفت. چه بسا نتایج استقلال 
بهتر هم می شد. برای رقیب ما، سرمربی از ترکیه 
می آورند که سابقه هدایت یکی از تیم های مطرح 
کشورش را داشته و درک عمیقی از تیم های 
پرهوادار دارد. برای استقلال مدیریت سابق، 
سرمربی را آورده که در آفریقا و تیم های متوسط 
آسیا سرمربی بوده است. بالاخره تفاوت ها را 
گر قرار بود استقلال  سرمربیان ایجاد می کنند. ا
همانند زمان نکونام بازی کند چه دلیلی برای 
هزینه کردن وجود داشت؟ شاید با نکونام اوضاع 
تیم درست می شد، چون تیم را خود او بسته بود. 
البته تیم مدیریتی که شامل نظری جویباری، 
اسدی، تاجرنیا، بابای و خانم شجاعی هستند، 

درد استقلال را می فهمند.

فلاحت زاده:
گران  صبر تماشا

استقلال سرآمده است

 سپهرزاد: فکر کنم رکورد  
مریم طوسی را قبول کنیم

ایسنا: مریم طوسی دونده سرعت ایران، 
در مسابقات دوومیدانی داخل سالن آمریکا 
داخل  متر   ۲۰۰ ماده  ملی  رکورد  شد  موفق 
سالن زنان ایران را ارتقا بدهد. طوسی در این 
مسابقات با ثبت زمان ۲۳. 6۳ ثانیه رکورد 
قبلی ایران را که با ۲۵. ۴۰ ثانیه در سال 1۳۸۲ 
بود،  شده  ثبت  چاوشی زاده  مائده  توسط 
شکست. در پی این رکوردشکنی، فدراسیون 
دوومیدانی در خصوص ثبت رکورد ورزشکاران 
اطلاعیه ای صادر و اعلام کرد ثبت هر رکورد 
که بدون  و نتیجه ورزشکاران در مسابقاتی 
هماهنگی و برنامه ریزی با فدراسیون صورت 
گرفته باشد، مورد تأیید نیست و پذیرش نتایج 
و رکوردهای ثبت شده، منوط به اخذ مجوز و 
هماهنگی با هیات اجرایی و بررسی مستندات 
سپهرزاد،  هادی  است.  مسابقات  از  پیش 
سخنگوی فدراسیون دوومیدانی در این مورد 
به ایسنا گفت: این بیانیه به خاطر این اتفاق 
افتاد که همه ورزشکارانی که قصد شرکت در 
با فدراسیون  مسابقات برون مرزی دارند، 
دوومیدانی هماهنگی داشته باشند تا احیانا 
گر موردی وجود داشت به آنها اطلاع بدهیم.  ا

منهایفوتبال

کوتـــــــاه

بیــنالمــلل
  محمد صلاح می تواند در مقابل منچسترسیتی رکورد 

شگفت انگیزی را به نام خو

سلطانی: هواداران بی خیال بیرانوند نمی شوند

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

هفته  در  یکشنبه  پرسپولیس  فوتبال 
هفدهم رقابت های لیگ برتر فوتبال به مصاف 
کتور رفت و توانست با نتیجه ۲ بر صفر به  ترا
گفت وگو  پیروزی برسد. بهروز سلطانی در 
با ایسنا، درباره این دیدار اظهار کرد: یکی 
از انگیزه های بازیکنان، حضور کارتال بود. 
سرمربی  کردند.  خطر  احساس  بازیکنان 
جدید پرسپولیس در حال نوشتن نکات بازی 
گر کم کاری  بود و بازیکنان می دانستند که ا
کنند از لیست خط می خورند و به همین 
دلیل از جان مایه گذاشتند. این برد را تبریک 
می گویم. باید با سرمربی جدید مدارا کرد و 
هواداران او را حمایت کنند تا اتفاقات زمان 

گاریدو رخ ندهد. او مربی حرفه ای بوده و یک 
مربی حرفه ای بازیکن حرفه ای می خواهد. او 
ادامه داد: پرسپولیس میانگین سنی بالا دارد. 
گر  باید مهره های خاص به مربی داده شود. ا
رضا درویش به کارتال مهره های لازم را ندهد، 
قطعا نتایج لازم را نمی گیرد. باید جوان گرایی 
کرد. سلطانی درباره فحاشی و سنگ پرانی 
هواداران پرسپولیس علیه علیرضا بیرانوند، 
گفت:  دانیال اسماعیلی فر و مهدی ترابی 
بیرانوند یک مبلغی درخواست کرد و آقای 
درویش هم قصد داشت آن مبلغ را پرداخت 
کتور  کند اما او به هواداران پشت کرد و به ترا
رفت. آنها هر جا بروند هواداران بی خیالشان 

نمی شوند. هوادار از بیرانوند دلخور است و فکر 
می کنم روز خوب او نبود. بیرانوند روی دو گلی 
کتور با استقلال  که دریافت کرد مقصر بود. ترا
گر بازی کند همین اتفاق می افتد. فکر  هم ا
می کنم این کار بیرانوند یکی از اشتباهات بزرگ 
زندگی اش بود. بازیکن پیشین پرسپولیس 
در پاسخ به این سوال که پرسپولیس در چه 
مناطقی نیاز به بازیکن دارد؟ گفت: چهار، پنج 
مهره پرسپولیس باید بروند. بازیکنان برای 
آنکه خط نخورند 1۰۰ درصد پتانسیل خود را 
گذاشته اند. چهار بازیکنی که از پرسپولیس 
کتور  رفتند، دیروز ضعیف ترین بازیکنان ترا
بودند. از آن چهار بازیکن دو بازیکن تعویض 

شدند. آقای اسکوچیچ رویش نشد وگرنه 
بیرانوند و شجاع را هم تعویض می کرد. سن 
بازیکنان بالاست و تیم باید تقویت شود. 
مهاجم های ما فاجعه هستند. علیپور، فرشاد 
احمدزاده و آل کثیر باید بروند و بسیاری از 
بازیکنان باید پرسپولیس را ترک کنند. این 
بازیکنان زحمات خود را کشیده اند ولی با 
سن ۳6 و ۳۷ سال در زمین فوتبال جواب 
نمی دهند. هرکسی که به پرسپولیس اضافه 
می شود باید با تمام توانش بازی کند. آل کثیر 
و احمدزاده ابتدا به سپاهان رفتند و دوباره به 
پرسپولیس برگشتند. العملود را آیا از لپ لپ 

درآورند؟ او در سطح پرسپولیس نیست. 

امیر قلعه نویی سرمربی تیم ملی فوتبال 
گفت: من از احمد نوراللهی نخواستم برای 
گر فرد  بازگشت به تیم ملی عذرخواهی کند و ا
دیگری این کار را انجام داده، در جریانش 

نیستم. 

   برنامه تیم ملی 
امیر قلعه نویی در حاشیه دیدار خیریه 
ستارگان دهه 6۰ و ستارگان هنر و در جمع 
خبرنگاران، اظهار داشت: وظیفه داریم در 
اینگونه دیدارها شرکت کنیم و باید از میزبان 
این بازی نیز تشکر کنم. وی در خصوص 
برنامه های تیم ملی، گفت: در خصوص 
مینی کمپ با همه مربیان لیگ برتری 
تماس گرفتیم و به دلیل اینکه تعطیلی 
نیم فصل کم بود، پیشنهاد دادند این 
مینی کمپ برگزار نشود. خودم سال ها 
مربی باشگاهی بودم و به دغدغه مربیان 
توجه کرده و مینی کمپ را برگزار نکردیم. 
تلاش  خصوص  در  قلعه نویی 
جوانان برای رسیدن به اردوی 
تیم ملی، بیان کرد: در مربیگری 
از گواردیولا بالاتر نداریم. او در 
دیدار با چلسی از یک مدافع 
ازبکستانی  جوان  و  جدید 
کرد و خودش در  استفاده 
مصاحبه بعد از بازی گفت 
که اشتباه کرده و باید از او 
به تدریج استفاده می کرده 
طور  به  افزود:  وی  است. 
مثال در ژاپن، یک بازیکن 
در  حضور  از  قبل  جوان 
تیم ملی بزرگسالان، بیش از 
1۰۰ بازی بین المللی باشگاهی 
و همچنین در رده های سنی 
ما  کشور  در  اما  دارد،  ملی 

اینگونه نیست. این مربی ادامه داد: سال ها 
و  را در تیم ملی  قبل سیدجلال حسینی 
مقابل ازبکستان در ترکیب قرار دادم و بعد 
از آن حدود 1۰ سال در تیم ملی فیکس بود. 
جوانگرایی باید با مطالعه باشد، چون جوانان 
ما بازی بین المللی کمی دارند. باید به گونه ای 
کار کنیم که نتیجه بگیریم، به جوانان بها داده 

و نسل را عوض کنیم. 
   وضعیت باشگاه ها 

سرمربی تیم ملی ادامه داد: کلا سه چهار 
باشگاه ما در لیگ نخبگان هستند و شرایط 
که  است  این  بحث  بود.  خواهد  دشوار 
بازیکنان ما از رده سنی نوجوانان و جوانان 
باید در رویدادهای بین المللی حضور یایند. 
قلعه نویی تصریح کرد: آقای گل لیگ برتر 
کنون هفت گل به ثمر رسانده و رتبه لیگ  تا
ما در دنیا 6۷ است. باشگاه ها جوانگرایی 
ندارند، میزبانی نداریم و فوتبال ما از لحاظ 
مالی تحریم است. با این حال تیم ملی پس 
از سال ها در رتبه هجدهم جهان را به دست 
آورده است. مجموعه تیم ملی با این شرایط، 
کار بزرگی انجام داده است. وی توضیح داد: 
که ۲۷  کرده ایم  برنامه خیلی خوبی تهیه 
اسفند به مردم گزارشی در خصوص دو سال 
عملکردمان خواهیم داد. برنامه ای داریم که 
در تاریخ فوتبال ایران خواهد ماند. سه ماه از 
صدا و سیما درخواست کردیم تا این برنامه را 
گر صدا و سیما  به مردم ارائه کنیم و در نهایت ا
به ما آنتن بدهد، ۲۷ اسفندماه با حضور در 
یک برنامه تلویزینی، گزارش را ارائه می کنیم. 

قلعه نویی در خصوص احتمال دعوت احمد 
نوراللهی و یک بازیکن دو رگه به تیم ملی گفت: 
سوال حاشیه ای نکنید. هر بازیکنی که خوب 
کتیکی ما، دعوت  باشد، بر اساس افکار تا

خواهد شد. 
کتور     دیدار پرسپولیس و ترا

دیدار  در  حضورش  خصوص  در  وی 
کم در  کتور و جو عجیب حا پرسپولیس و ترا
، گفت:  این بازی و حواشی ایجاد شده نیز
اجازه بدهید به این سوال جواب ندهم. 
گفته  سرمربی تیم ملی در خصوص اینکه 
می شود از احمد نوراللهی خواسته شده برای 
بازگشت به تیم ملی عذرخواهی کند، گفت: 
گر کسی به او گفته است  من خبر ندارم، ا
واقعا بی اطلاع هستم.  کند،  عذرخواهی 
فردی  توانایی های  اثر  بر  را  بازیکنان  ما 
کتیکی  گرفتن در افکار تا و همچنین قرار 
خودمان دعوت می کنیم. به طور مثال امید 
عالیشاه از معدود بازیکنان ایرانی است که 
برتری عددی به تیم می دهد. هرچند سنش 
بالا است، اما شاید دعوتش کنیم. هر فردی 
که حقش باشد را دعوت می کنیم. وی در 
مورد سفر به ترکیه و احتمال بازی تدارکاتی 
کرد: جلسه بسیار  با تیم های بزرگ، بیان 
خوبی با مسئولان فدراسیون ترکیه داشتیم. 
قرار شد دبیرخانه مشترک تشکیل شود و 
همکاری های مشترکی داشته باشیم. تقویم 
تیم ترکیه تکمیل بود و اعلام شد در اولین 
فرصت بازی تدارکاتی بین تیم های ملی دو 

کشور برگزار می شود. 

طارمی پرچم آسیا را بالا نگه داشت
به  تحلیلی  در   AFC آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  سایت 
عملکرد بازیکنان شاغل این قاره در لیگ های معتبر اروپایی 
پرداخت و نوشت: مهدی طارمی، آیاسه اوئدا، شونسوکه میتو 
و سون هیونگ مین، پرچم آسیا را بالا نگه داشتند. در این 
تحلیل که در سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا منتشر شده، آمده 
است: طارمی از ایران، اوئدا و میتو از ژاپن و سون هیونگ مین از 
کره جنوبی با نمایش های خوبی که در این هفته داشتند، پرچم 
آسیا را در فوتبال اروپا بالا نگه داشتند. در ادامه این تحلیل و در 
خصوص طارمی نوشته شده: مهدی طارمی در برتری قاطع 
چهار بر صفر تیمش در زمین لچه، عملکرد خوبی ارائه کرد. او 
در دقیقه 61 و از روی نقطه پنالتی، موفق شد نخستین گلش در 
سری آ را با پیراهن اینتر به ثمر برساند. اینتر با این پیروزی به روند 
خوب خود ادامه داد تا رقابت نزدیکی با ناپولی برای رسیدن به 
قهرمانی داشته باشد. سپس در این مطلب عملکرد آیاسه اوئدا، 
کامورا، دایچی کامادا، و شونسوکه میتو از ژاپن،  کارو میتوما، کیتو نا
سون هیونگ مین و کیم مین جائه از کره جنوبی، رایان استارین، 
کامرون دولین و مارتین بویل از استرالیا، خوسانومف از ازبکستان 
و چند بازیکن دیگر آسیایی حاضر در لیگ های اروپایی به صورت 

مجزا و کوتاه بررسی و به تمجید از آنها پرداخته شده است

مغایرت تاریخ سازمان لیگ با فیفا
براساس آنچه در سامانه نقل وانتقالات فیفا ثبت شده، پنجره 
نقل وانتقالات نیم فصل فوتبال ایران امروز به پایان می رسد اما در 
سایت سازمان لیگ این بازه تا دیروز بوده است. بر اساس اعلام 
سازمان لیگ فوتبال ایران، بازه نقل و انتقالات فوتبال ایران از 
تاریخ 1۵ دی 1۴۰۳ آغاز و تاریخ ۸ به همن 1۴۰۳ آخرین زمان ثبت 
ورودی و خروجی باشگاه ها بود. این در حالی است که این تاریخ 
اعلامی با تاریخ ثبت شده در سامانه فیفا مغایرت دارد. در سامانه 
فیفا تاریخ نقل وانتقالات نیم فصل فوتبال ایران از اول ژاونیه ۲۰۲۵ 
)1۲ دی 1۴۰۳( آغاز و تا تاریخ ۲۸ ژانویه ۲۰۲۵ )۹ بهمن 1۴۰۳( پایان 
می یابد. این یعنی با اینکه دیروز یعنی ۸ بهمن از سوی سازمان 
لیگ آخرین روز نقل وانتقالات اعلام شده بود، در سامانه فیفا 

امروز آخرین روز نقل وانتقالات نیم فصل فوتبال ایران است. 

کنش عجیب نکیسا به زیان خالص مستند  وا
ذوب آهن؛ سند بیاورید!

نیما نکیسا که برای تماشای دیدار تیم های فوتبال هوادار و 
ذوب آهن اصفهان به ورزشگاه پاس قوامین رفته بود، در پاسخ 
به این پرسش که آیا باشگاه ذوب آهن اصفهان بابت تبلیغات 
محیطی درآمد داشته است یا خیر، اظهار داشت: بله داشتیم. وی 
در پاسخ به این پرسش که آیا از درآمد گاندوها از تبلیغات محیطی 
، تصریح کرد: باید حساب و کتابی پشت این  رضایت دارد یا خیر
کار به وجود بیاید و آماری درباره درآمدها منتشر شود. مدیرعامل 
باشگاه ذوب آهن در پاسخ به این پرسش که آیا پس از بازگشت 
حیدر بهاروند به سازمان لیگ با او در این باره جلسه داشته 
، عنوان کرد: سیستم سؤالات را به سمت انتخابات  است یا خیر
فدراسیون فوتبال نبرید! باید همه کمک کنیم که انتخاب خوبی 
برای فوتبال ایران اتفاق بیفتد. زیبا نیست در دسته های مختلف 
بازی کنیم! نکیسا در پاسخ به پرسش پیرامون زیان انباشته ۳۰۰ 
میلیارد تومانی باشگاه ذوب آهن که مدارک آن در سامانه »کُدال« 
منتشر شده، اظهار داشت: اسناد این مسأله کجاست؟! هر زمان 

دیدیم، درباره آن صحبت می کنیم!

کاظمی: عارضه مغزی ندارم و سرحال هستم!
داور بین المللی فوتبال ایران که نتوانسته بود دیدار ملوان 
انزلی و استقلال را قضاوت کند، آخرین وضعیت سلامت خودش 
را تشریح کرد. وحید کاظمی در گفت وگو با تسنیم، درباره مشکلی 
که برای او در دیدار ملوان انزلی - استقلال در هفته هفدهم لیگ 
برتر پیش آمد و نتوانست قضاوت کند، اظهار داشت: ما در یزد 
تست داوری داشتیم و دو روز بعد راهی ازبکستان شدیم تا در 
کلاس های سمینار تورنمنت کافا شرکت کنیم. در آنجا هم تست 
دادیم و بامداد پنجشنبه به ایران بازگشتیم. ساعت ۹ صبح همان 
روز راهی ساری شدیم و سپس به انزلی رفتیم. وی افزود: خستگی 
این سفرها و فشار کاری باعث شد که دچار مشکل شوم اما دو 

دقیقه بعد حالم خوب شد. 

قلعه نویی: من از نوراللهی نخواستم عذرخواهی کند


